
Bestyrelsesmøde tirsdag den 30. august 2022  
Afbud fra Jan 
 
1.Velkommen til vore nye aktivitetsudvalg (A.U) . Hvordan skal de 4 mænd sættes i scene ? Hvad tænker 
A.U selv . Definition af Rammer/Økonomi . Tænk gerne over hvor du gerne ser dem anvendt. 
 
Steen Bach, Martin Piil og Michael Thomsen (afbud fra Brian) 
 
2.A.U går for sig selv og ”brainstormer”…. fremlægger deres ide`er sidst på vores møde. 
 
Kort bane – sommersæsonen slutter lørdag den 24. september – arrangement med ruter  
Forslag til vinterarrangemneter – gravel/MTB  
I stedet for Skagen – Fredericia området 
Forslag til klubaftener – med forskellige temaer. 
Udvalget mødes i næste uge 
 
3.Sommersæsonen går på hæld. Opstart af Vintertræning er lørdag den 1. oktober. – Ralf skriver på FB 
 
Jan: opslag på hjemmesiden, Ralf opslag på FB: Som sidste år, som udgangspunkt 2 grupper om mandagen. 
Gruppe 1 kører kl. 17 om mandagen 
 
4.Træningsgrupper og gns. fart . Vi er NØDT til nu at oprette en ekstra grp. 2b eller en gruppe 4 ! Måske 
allerede også med opstart af vinterhalvåret (mandagsturene fra Hornbækbageren ) 2 faste grupper ! ? 
 
Vi prøver med to hold i gruppe 2 som cykler den samme  tur, Hold 1 + 30, Hold 2 mellem 28 og 30. 
Vi prøver på mandag 

 
5.Tøjbestilling Efterår/Vinter… Lars 
 
Hurtigst muligt, levering sidst i oktober, rabat kode på 400 kr. – LA kontakter Campione 
 
6.Status på medlemmer/kontingent/økonomi …Stig 
 
Økonomi pt. ca. 175000 kr. 
 
7.Fjordløbet 2022, afviklet med god succes , og heldigvis en tendens til stigende 
deltagerantal.  Betragtninger og forslag til nye tiltag der kan styrke løbet endnu mere. Jeg har selv et par 
stykker ☺ 
 

Ca. 800 startende, godt løb og sted. 
Forslag til at flytte løbet til lørdag. 
 
8.Kan vi tilgodese vores sponsorer noget mere, de er en solid del af vores nuværende økonomi. 
 
Jan Lyngby laver et sponsor billede med tekst: tak fordi i støtter vores cykelklub  
LA kontakter Jan. 
Evt. åbent hus arrangement i avisen: RCM i samarbejde med vores sponsore. 
 
9.Hængeparti, oprydning i vores klublokale. Skal vi bruge en aften en dag i nær fremtid. ? 
 



Vi finder en lørdag og rydder op i klublokalet 
LA finder et nogle dato forslag 
 
10.Fødselarer, der er rigtig mange de næste måneder ☺ 
 

Ralf er tovlholder 
 
11.evt. 
 
Julefrokost – 12. novmeber – John, Stig, Vivi og Gitte står for arrangementet. 
Julebanko – 7. december – Hans Jæger står for det – Stig er tovholder 
 
 


